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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Π. Γαλανού: Χωρίς επαρκές προσωπικό παραμένει
το νοσοκομείο της Ρόδου!

Πηγή: ΡΟΔΙΑΚΗ Σελ.: 32 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

120.55 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Π. Γαλανού: Χωρίς επαρκές 
προσωπικό παραμένει 
το νοσοκομείο της Ρόδου!

'Αλυτο παραμένει το πρόβλημα της υποστελέχωσης του νοσο
κομείου της Ρόδου καθώς δεν έχει επέλθει ουδεμία αλλαγή. 
Αυτό δήλωσε στον "Sky Ροάοε'χθες η πρόεδρος του Συλλόγου 
Νοσοκομειακών Γιατρών κ. Πολύμνια Γαλανού.
«Είμαστε στα ίδια επίπεδα. Δεν έχει αλλάξει κάτι το συνταρα
κτικό στο νοσοκομείο», είπε η κ. Γαλανού.
Να σημειωθεί πως έχουν περάσει δύο μήνες από τότε που ανέ
λαβε τα καθήκοντά του ο νέος διοικητής του νοσοκομείου της 
Ρόδου.
«Ίσως να υπάρχει φόβος προς τους ανώτερους. Εκτιμώ πως 
έχουν επιλέξει το κ. Τσαντή για να κάνει ένα έργο και να φύγει», 
τόνισε η κ. Γαλανού.
Ακόμη δεν υπάρχουν πολλές ελπίδες ενίσχυσης του νοσοκο
μείου με γιατρούς μέσω των προκηρύξεων που έχουν γίνει 
.καθώς θα έρθουν λιγότεροι να υπηρετήσουν, όπως όλα δεί
χνουν.
Την ίδια στιγμή, το ιατρικό προσωπικό μειώνεται και λόγω των 
συνταξιοδοτήσεων.
Η κ. Γαλανού αναφέρθηκε επίσης και στην περίπτωση γιατρού 
που ήρθε από τη Ρωσία και υπηρέτησε 17 χρόνια. Ωστόσο, δεν 
της αναγνωρίστηκε στο σύνολο η ειδικότητά της και θα φύγει. 
«Περιστατικά σαν και αυτά θα μπορούσαν να αντιμετωπιστούν 
με τροπολογία», είπε.
Αναφέρθηκε επίσης και στις δύσκολες συνθήκες υπό τις οποίες 
καλούνται να εργαστούν οι αναισθησιολόγοι και εδώ και στην 
υπόλοιπη Ελλάδα με συνέπεια να αναγκάζονται να φεύγουν στο 
εξωτερικό.
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1  η Κακλαμάνηε, Γκάγκα και η Κ.Ο. ms ΝΑ πιέζουν
τονΠλεύρη για να γυρίσουν άμεοα στο ΕΣΥ οι ανεμβολί
...

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

538.37 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κακλα μανής:

ανεμβολίαστων υγειονομικών θα συζητη
θεί και στην επιτροπή εμπειρογνωμόνων 
του υπουργείου Υγείας και εν συνεχεία 
στην κυβέρνηση, ανοίγοντας για πρώ
τη φορά το θέμα με τόσο ξεκάθα
ρο τρόπο. Η ίδια μάλιστα εξήγη
σε πως το συγκεκριμένο μέτρο 
έγινε κυρίως για την προστασία 
των ίδιων των υγειονομικών, κα
θώς ορισμένοι εξ αυτών είχαν χά- 
σειτη ζωή τους.

Στο ίδιο μήκος κύματος κι
νήθηκε και ο αντιπρόεδρος της 
Βουλής και ιστορικό στέλεχος 
της Νέας Δημοκρατίας Νικήτας 
Κακλαμάνης, ο οποίος εξέφρα- 
σε την ανάγκη άμεσης επιστρο
φής των ανεμβολίαστων υγειο
νομικών στο σύστημα. Ο ίδιος, 
με μεγάλη δόση κριτικής προς 
την κυβέρνηση, είπε: «Δεν γίνε
ται μέσα στο μετρά να μη φοράει 
κανείς μάσκα και εγώ που φοράω να 
φαίνομαι περίεργος, και την ίδια ώρα να λέ
με ότι είναι λογικό οι ανεμβολίαστοι υγειονο

μικοί να παραμένουν σε αναστολή». Ο ίδιος 
μάλιστα ξεκαθάρισε πως στην αρχή της κρί
σης ήταν υπέρ της αναστολής, όμως με τα 

τωρινά δεδομένα κάτι τέτοιο δεν μπο
ρεί να συνεχίσει να ισχύει.

Οι δύο νέες «γαλάζιες» δια
φοροποιήσεις έρχονται σε συ
νέχεια των παρεμβάσεων που 
έχουν γίνει από μια σειρά κυβερ

νητικών στελεχών, αλλά και από 
μεγάλη μερίδα του ιατρικού και 

επιστημονικού κόσμου, που πλέ
ον ζητούν ανοιχτά την επιστρο
φή των υγειονομικών στα πόστα 
τους, ώστε να αποκατασταθεί 

μια μεγάλη αδικία αλλά και να δο- 
μια «ανάσα» στο εξουθενω

μένο ιατρικό προσωπικό. Υπεν
θυμίζεται πως η αρχική απόφα
ση του υπουργείου Υγείας ήταν 
το μέτρο των αναστολών εργα

σίας των ανεμβολίαστων υγειονο
μιών να παραμείνει σε ισχύ έως τον 

Δεκέμβριο και να επανεξεταστεί τον Δεκέμ
βριο του 2022!

η Κακλαμάνηε, Γκάγκα και η Κ.Ο. ms ΝΑ 
πιέζουν τονΠλεύρη για να γυρίσουν άμεοα 
στο ΕΣΥ οι ανεμβολίαστοι υγειονομικοί
Ζήτημα ημερών πρέπει να θεωρείται η 
επιστροφή των ανεμβολίαστων υγειονο
μικών στο Εθνικό Σύστημα Υγείας, κα
θώς φαίνεται πως η απόφαση για το τερ
ματισμό των αναστολών έχει ήδη ληφθεί 
στο υπουργείο Υνείας.
Σύμφωνα με αποκλειστικές πληροφορίες, 
ο θάνος Πλεύρης δεν έχει πειστεί για την 
ανάγκη άρσης του άδικου αυτού μέτρου, 
ωστόσο η πίεση που ασκείται από την Κοι
νοβουλευτική Ομάδα της Ν.Δ. -ιδιαιτέρως 
τους βουλευτές της περιφέρειας- αλλά και 
από το Μαξίμου ανάγκασε τον υπουργό 
Υγείας να αλλάξει γραμμή και έτσι να ανοί
ξει ο δρόμος της επιστροφής των 7.000 
ανεμβολίαστων υγειονομικών στο σύστημα.

Ενδεικτικό του κλίματος είναι πως χθες 
είχαμε δύο νέες ηχηρές παρεμβάσεις υπέρ 
των ανεμβολίαστων υγειονομικών από δύο 
σημαίνοντα πολιτικά πρόσωπα: την ανα- 
πληρώτρια υπουργό Υγείας Μίνα Γκάγκα 
και τον πρώην υπουργό Υγείας και αντιπρό
εδρό της Βουλής Νικήτα Κακλαμάνη. Συ
γκεκριμένα, η αναπληρώτρια υπουργός 
γνωστοποίησε χθες πως η επιστροφή των
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1  Στις 20 Οκτώβρη η πανυγειονομική απεργία
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

116.9 cm² Κυκλοφορία: 1450

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στις 20 Οκτώβρη 
η πανυγειονομική απεργία

Την πανυγειονομική απεργία ετοιμάζουν οι εργαζόμε
νοι στο δημόσιο σύστημα Υγείας για την Πέμπτη 20 Ο
κτώβρη, ενάντια στο νομοσχέδιο που είναι στα σκαριά 
για τη δευτεροβάθμια περίθαλψη, με το οποίο επιχει- 
ρείται να διαλυθεί ό,τι έχει απομείνει στο δικαίωμα των 
ασθενών για πρόσβαση στη δημόσια και δωρεάν Υγεία, 
να καταργήσει την πλήρη και αποκλειστική απασχόλη
ση των γιατρών του ΕΣΥ, αλλά και ενάντια στον πρό
σφατο νόμο της ΝΔ για τον ΕΟΠΥΥ και την Πρωτοβάθ
μια Φροντίδα Υγείας, που ολοκληρώνοντας τον σχετι
κό νόμο 4486/2017 της κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ, αξιοποι- 
εί τον θεσμό του «προσωπικού γιατρού» για την προώ
θηση νέων περικοπών στην υγειονομική περίθαλψη και 
αύξηση των πληρωμών των ασθενών.

«Επόμενος σταθμός των αγωνιστικών κινητοποι
ήσεων είναι η πανελλαδική - πανεργατική απεργία 
στις 9 Νοέμβρη», σημειώνουν οι υγειονομικοί, με στό
χο στα νοσοκομεία και Κέντρα Υγείας να παραμείνει τη 
μέρα της απεργίας μόνο το προσωπικό ασφαλείας, δι- 
εκδικώντας, μαζί με την ενίσχυση του δημόσιου συστή
ματος Υγείας, μαζικές προσλήψεις, μονιμοποιήσεις ε
πικουρικών και συμβασιούχων, ένταξη στα ΒΑΕ, αυξή
σεις στους μισθούς, επαναφορά των επιδομάτων που έ
χουν κοπεί κ.ο.κ.
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1  Κάνει πίσω η κυβέρνηση και για τους
ανεμβολίαστους υγειονομικούς

Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

437.28 cm² Κυκλοφορία: 1720

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κάνει πίσω η κυβέρνηση και για tous 
ανεμβοΧίαστου5 υγειονομικοί^

ίί
Επειδή ία 
επιδημιολογικά 
δεδομένα αθθάζουν 
θα συζητηθεί και 
στην επιτροπή και 
εν συνεχεία στην 
κυβέρνηση ίο ζήτημα 
της άρσης αναστολής 
εργασίας των 
υγειονομικών, δέει η 
Μίνα Γκάγκα

όπως αλλάζει και ο τρόπος που νοσηλεύο
νται οι ασθενείς» συμπλήρωσε η κ. Γκάγκα.

Περιγράφοντας τι αλλάζει σε σχέση με 
τις νοσηλείες ασθενών με Covid, εξήγησε 
ότι μέχρι τώρα όσοι ασθενείς μπαίνουν στο 
νοσοκομείο είτε με έμφραγμα, είτε με κάταγ
μα ή οτιδήποτε άλλο, κάνουν τεστ για κορω- 
νοϊό και, αν είναι θετικοί, μπαίνουν στο τμή
μα Covid.

«Από δω και πέρα αυτό αλλάζει, δεν μπαί
νει σε τμήμα Covid, μπαίνει σε όποια κλινι
κή χρειάζεται για την κατάσταση της υγείας 
του και νοσηλεύεται μεμονωμένος μεν, αλλά 
στην κλινική που χρειάζεται να μπει. Άρα, 
παύουμε να έχουμε αυτά τα τεράστια τμήμα
τα Covid που σε αυτή τη φάση δεν νοσηλεύο
νται ασθενείς επειδή έχουν προβλήματα υγεί
ας από Covid αλλά έχουν προβλήματα υγεί
ας με Covid» ανέφερε.

Σχετικά με το πρόστιμο στους ανεμβολί-

ΑΝΟΙΧΤΟ άφησε το ζήτημα της επιστρο
φής των ανεμβολίαστων υγειονομικών στις 
θέσεις τους η αναπληρώτρια υπουργός Υγεί
ας, Μίνα Γκάγκα.

Όπως ανέφερε η ίδια στο κρατικό ραδι
όφωνο, επειδή τα επιδημιολογικά δεδομέ
να αλλάζουν, θα συζητηθεί και στην επιτρο
πή και εν συνεχεία στην κυβέρνηση αν θα 
αρθεί η αναστολή εργασίας για τους υγειονο
μικούς. Τόνισε ότι όταν έγινε το μέτρο, έγι
νε κυρίως για την προστασία των ίδιων των 
υγειονομικών, καθώς υγειονομικοί είχαν 
χάσει τη ζωή τους.

«Εγώ ήμουν στο νοσοκομείο τότε και δού
λευα και είχα πάει σε νοσοκομεία, όπως στην 
βόρεια Ελλάδα, όπου είχαν χάσει ανθρώ
πους, χάσαμε γιατρούς και νοσηλευτές. Άρα, 
η πολιτεία νομίζω δικαίως είπε ότι δεν πρέπει 
οι άνθρωποι αυτοί να εκτίθενται. Δηλαδή, ως 
πολιτεία, δεν μπορώ να στείλω ανθρώπους 
οι οποίοι δεν είναι προστατευμένοι σε ένα 
περιβάλλον υψηλού κινδύνου από τη στιγ
μή που υπάρχει προστασία, υπάρχει εμβό
λιο. Και βέβαια είναι προστασία και για τη 
δημόσια υγεία, αλλά είναι κυρίως για τους 
ίδιους. Τα επιδημιολογικά δεδομένα τώρα 
αλλάζουν και νομίζω ότι περιμένουμε μια 
εισήγηση από την επιτροπή για να συζητή
σουμε αν είναι την αλλαγή των δεδομένων,

αστούς, η κ. Γκάγκα επανέλαβε αυτό που έχει 
πει και ο υπουργός, θάνος Πλεύρης, ότι δια
γράφεται και ότι εδώ και πολύ καιρό τώρα δεν 
υπάρχουν ενεργά πρόστιμα.

Αναφορικά με το τι γίνεται με τους αναι- 
σθησιολόγους και με τα νοσοκομεία Παίδων, 
η κ. Γκάγκα ανέφερε πως από την αρχή της 
κυβέρνησης της ΝΔ και επειδή το πρόβλημα 
με τους αναισθησιολόγους υπάρχει πάρα πολ
λά χρόνια, δόθηκαν οικονομικά κίνητρα ώστε 
να ξεκινήσουν ειδικότητα αναισθησιολογίας 
οι νέοι γιατροί. «Αυτό λειτούργησε και σήμε
ρα οι περισσότερες κλινικές έχουν όλες τις 
θέσεις τους καλυμμένες από ειδικευόμενους.

Σε σχέση με την εξέλιξη της πανδημίας, η 
κ. Γκάγκα εξέφρασε την εκτίμηση ότι δεν θα 
έχουμε τα κύματα που είχαμε στο παρελθόν, 
γιατί ένα πολύ μεγάλο μέρος του πληθυσμού 
πια έχει ανοσοποιηθεί.

Αναφορικά με το ενδεχόμενο να επιτρα- 
πεί στους γιατρούς του Δημοσίου να εργα
στούν και στον ιδιωτικό τομέα, η κ. Γκάγκα, 
σημείωσε ότι «είναι κάτι που θα συζητηθεί με 
τους συλλόγους των γιατρών και θα το δού
με». Για τις μισθολογικές αυξήσεις στο ιατρι
κό προσωπικό, η αναπληρώτρια υπουργός 
Υγείας, δήλωσε ότι ισχύει η εξαγγελία του 
πρωθυπουργού για αυξήσεις στους μισθούς 
των γιατρών από το 2023.



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Τελειώνουν άρον άρον τις αναστολές στο ΕΣΥ!
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,27 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

916.7 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

AN EM ΒΟΛΙ ΑΣΤΟΙ 
Οπισθεν ολοταχώδ 

από Πλεύρη - Γ κάγκα
Φ
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1  Τελειώνουν άρον άρον τις αναστολές στο ΕΣΥ!
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,27 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-10-2022

51.184 νέα κρούσματα, 
62 arts ΜΕΘ, 109 νεκροί
Μείωση στον αριθμό των κρουσμάτων 
και αύξηση στον αριθμό των θανάτων 
από κορονοϊό καταγράφηκε στο εβδο
μαδιαίο εηιδημιολογικό δελτίο του ΕΟ- 
ΔΥ, το οποίο δημοσιοποιήθηκε χθες και 
περιλαμβάνει στοιχεία από τις 3 έως τις 
9 Οκτωβρίου. Από το σύνολο των κρου
σμάτων που έχουν επιβεβαιωθεί στη χώ
ρα μας, τα 15 αφορούν το στέλεχος «Κέ
νταυρος» του κορονοϊού, εκ των οποίων 
τα 11 την τελευταία εβδομάδα, ενώ ο δεί
κτης μετάδοσης (Rt) έκανε άλμα στο 1,09, 
από 0,99 την προηγούμενη εβδομάδα. Η 
κατάσταση χαρακτηρίζεται από το υπουρ
γείο Υγείας ως «διαχειρίσιμη», ωστόσο οι 
φωνές που εφιστούν προσοχή, μιλώντας 
για κίνδυνο νέας έξαρσης της πανδημί
ας, δεν λείπουν.

Αναλυτικά, σύμφωνα με τον ΕΟ- 
ΔΥ, την εβδομάδα αναφοράς (3 Οκτω
βρίου - 9 Οκτωβρίου) καταγράφηκαν 
51.184 κρούσματα Covid-19 (4.906 ανά 
εκατομμύριο πληθυσμού: -7% εβδομαδι
αία μεταβολή), εκ των οποίων οι επανα- 
λοιμώξεις αφορούν το 23% των λοιμώξε
ων. Ο συνολικός αριθμός των λοιμώξε
ων από την έναρξη της πανδημίας ανέρ
χεται σε 5.026.494, εκ των οποίων 52% 
γυναίκες.

Εισαγωγέβ
Το σύνολο των εισαγωγών στα νοσοκο
μεία της επικράτειας την εβδομάδα ανα
φοράς ήταν 1.102 ασθενείς (7ήμερος 
μ.ό.: 157, 3% εβδομαδιαία μεταβολή), 
ενώ το σύνολο των εξιτηρίων ανέρχεται 
σε 881 ασθενείς {7ήμερος μ.ό.: 126, 3% 
εβδομαδιαία μεταβολή).

Ο αριθμός των ασθενών που νοση
λεύονται διασωληνωμένοι μέχρι το τέ
λος της εβδομάδας αναφοράς είναι 62 
(58,1% άνδρες), με διάμεση ηλικία τα 70 
έτη, και το 96,8% να έχει υποκείμενο νό
σημα ή/και ηλικία 70 ετών και άνω.

Επιπλέον καταγράφηκαν 109 θάνατοι 
ασθενών με Covid-19, εκ των οποίων οι 
21 (19%) αηεβίωσαν μετά την παρέλευση 
τουλάχιστον 29 ημερών από την ημερο
μηνία εργαστηριακής επιβεβαίωσης της 
λοίμωξης Covid-19, ενώ από την έναρξη 
της επιδημίας έχουν καταγραφεί συνο
λικά 33.313 θάνατοι, με το 96% να έχει 
υποκείμενο νόσημα ή/και ηλικία 70 ετών 
και άνω.

Οσον αφορά τον ιό του Δυτικού Νεί
λου, ο ΕΟΔΥ ανακοίνωσε 10 νέα κρού
σματα. Ετσι, ο συνολικός αριθμός των 
κρουσμάτων έφτασε τα 278, ενώ οι θά
νατοι τους 26.

Τελειώνουν άρον άρον 
tis αναστολέβ στο ΕΣΥ!

Η Γκάγκα άνοιξε παράθυρο επιστροφής των ανεμβολίαστων υγειονομικών 
στα πόστα τους μετά τις πιέσεις «γαλάζιων» βουλευτών και Μαξίμου

Ζ
ήτημα ημερών πρέπει να θεω
ρείται η επιστροφή των ανεμ- 
βολίαστων υγειονομικών στο 
Εθνικό Σύστημα Υγείας, κα
θώς φαίνεται πως η απόφαση 
για τον τερματισμό των αναστολών έχει ήδη 
ληφθεί στο υπουργείο Υγείας.

Σύμφωνα με αποκλειστικές πληρο
φορίες, ο θάνος Πλεύρης δεν έχει πει- 
σθεί για την ανάγκη άρσης του άδικου αυ
τού μέτρου, ωστόσο η πίεση που ασκείται 
από την Κοινοβουλευτική Ομάδα της Ν.Δ. 
-ιδιαιτέρως από τους βουλευτές της επαρ
χίας- αλλά και από το Μαξίμου ανάγκασε 
τον υπουργό Υγείας να αλλάξει γραμμή και 
έτσι να ανοίξει ο δρόμος της επιστροφής 
των 7.000 ανεμβολίαστων υγειονομικών 
στο σύστημα.

Ενδεικπκό του κλίματος είναι πως χθες 
είχαμε δύο νέες ηχηρές παρεμβάσεις υπέρ 
των ανεμβολίαστων υγειονομικών από δύο 
σημαίνοντα πολιτικά πρόσωπα: την ανα- 
πληρώτρια υπουργό Υγείας Μίνα Γκάγκα 
και από τον πρώην υπουργό Υγείας και 
ανππρόεδρο της Βουλής Νικήτα Κακλαμά- 
νη. Συγκεκριμένα, η αναπληρώτρια υπουρ
γός γνωστοποίησε χθες πως η επιστροφή 
των ανεμβολίαστων υγειονομικών θα συ
ζητηθεί και στην επιτροπή εμπειρογνωμό
νων του υπουργείου Υγείας και εν συνε
χεία στην κυβέρνηση, ανοίγοντας για πρώ
τη φορά το θέμα με τόσο ξεκάθαρο τρόπο. Η 
ίδια μάλιστα εξήγησε πως το συγκεκριμέ
νο μέτρο εφαρμόστηκε κυρίως για την προ
στασία των ίδιων των υγειονομικών, καθώς 
ορισμένοι εξ αυτών έχασαν τη ζωή τους.

Στο ίδιο μήκος κύματος κινήθηκε και ο 
αντιπρόεδρος της Βουλής και ιστορικό στέ
λεχος της Νέας Δημοκρατίας Νικήτας Κα- 
κλαμάνης, ο οποίος εξέφρασε την ανάγκη 
άμεσης επιστροφής των ανεμβολίαστων 
υγειονομικών στο σύστημα. 0 ίδιος, με με
γάλη δόση κριτικής προς την κυβέρνηση, 
είπε: «Δεν γίνεται μέσα στο μετρό να μη φο
ράει κανείς μάσκα και εγώ που φοράω να

Το υπουργείο 
Υγείαε «βαφτίζει» 

το μέτρο
«προστατευτικό» για 

την υγεία λόγω 
θνησιμότηταε

φαίνομαι περίεργος, και την ίδια ώρα να λέ
με ότι είναι λογικό οι ανεμβολίαστοι υγειο
νομικοί να παραμένουν σε αναστολή». Μά
λιστα ξεκαθάρισε πως στην αρχή της κρίσης 
ήταν υπέρ της αναστολής, όμως με τα τωρι

νά δεδομένα κάυ τέτοιο δεν μπορεί να συ
νεχίσει να ισχύει.

Οι δύο νέες «γαλάζιες» διαφοροποιή
σεις έρχονται σε συνέχεια των παρεμβάσε
ων που έχουν γίνει από μια σειρά «γαλά
ζιων» στελεχών, αλλά και από μεγάλη με
ρίδα του ιατρικού και του επιστημονικού 
κόσμου, που πλέον ζητά ανοιχτά την επι
στροφή των υγειονομικών στα πόστα τους, 
ώστε να αποκατασταθεί μια μεγάλη αδικία 
αλλά και να δοθεί μια «ανάσα» στο εξουθε
νωμένο ιατρικό προσωπικό. Υπενθυμίζε
ται πως η αρχική απόφαση του υπουργείου 
Υγείας ήταν το μέτρο των αναστολών εργα
σίας των ανεμβολίαστων υγειονομικών να 
παραμείνει σε ισχύ ως τον Δεκέμβριο και 
να επανεξετασθεί τον Δεκέμβριο του 2022!

ΕΛ.ΣΤΑΤ.: Αυξήθηκαν οι θάνατοι το 2022
ΉΣ ΚΑΤΑΣΤΡΟΦΙΚΕΣ συνέπειες που είχε η πανδημία του κορονοϊού στην ελληνική κοινωνία ήρθε να 
επιβεβαιώσει χθες η Ελληνική Σταηστική Αρχή, ανακοινώνοντας πως πς πρώτες 35 εβδομάδες του 2022 
είχαμε αύξηση των θανάτων σε σχέση με το 2021 κατά 3,62°/ο! Συγκεκριμένα, οι θάνατοι στην Ελλάδα κα
τά υς πρώτες 35 εβδομάδες του έτους (3 Ιανουάριου έως 4 Σεπτεμβρίου) ανήλθαν σε 98.317 (49.254 άν
δρες και 49.063 γυναίκες), έναντι 94.882 το αντίστοιχο διάστημα του 2021. Σύμφωνα μάλιστα με τα δεδο
μένα της ΕΛ.ΣΤΑΤ., σε σύγκριση με τον μέσο όρο των ετών 2016-2021, η αύξηση φτάνει το 14,68°/ο, κα
θώς κατά μέσο όρο είχαν σημειωθεί 85.732 θάνατοι. Τα στοιχεία αναφέρονται στους θανάτους που έλα
βαν χώρα στην ελληνική επικράτεια την εν λόγω περίοδο, οι οποίοι προκλήθηκαν από διάφορες αιτίες, 
περιλαμβανομένων των θανάτων λόγω της πανδημίας Covid-19. Οι θάνατοι κατά την περίοδο των πρώτων 
35 εβδομάδων του 2022 παρουσιάζουν αύξηση σε 12 Περιφέρειες της χώρας σε σχέση με τους θανάτους 
της ανήστοιχης περιόδου του έτους 2021 και μείωση σε μία. Η μεγαλύτερη αύξηση, σε απόλυτες τιμές, πα
ρουσιάζεται σης Περιφέρειες Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδας και Κεντρικής Μακεδονίας, κατά 632,581 
και 557 θανάτους ανπ'στοιχα, ενώ η μείωση παρουσιάζεται στην Περιφέρεια Θεσσαλίας, κατά 83 θανάτους.
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1  Ανεμβολίαστοι δύο ταχυτήτων
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
12-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

576.99 cm² Κυκλοφορία: 630

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Ανεμβολίασιοι 
δύο ταχυτήτων
Επιλεκτική αντιμετώπιοη 
υγειονομικών σε αναστολή 
εργασίας από τη διοίκηση του 
Νοσοκομείου Χαλκίδας

Ανεμβολίαατη χειρίστρια ακτινολόγο 
που βρισκόταν εδώ και μήνες 
σε αναστολή εργασίας κάλεσε 
για παροχή εργασίας ή εκπαίδευση 
ο διοικητής του Νοσοκομείου Χαλκίδας, 
σύμφωνα με καταγγελία 
ου σωματείου εργαζομένων.
Όπως αναφέρει π ΠΟΕΔΗΝ, ο διοικητής 
ίου νοσοκομείου την Τρίτη 4 Οκτωβρίου 
κάλεσε ανεμβολίαστη χειρίστρια 
ακτινολόγο που βρίσκεται σε αναστολή 
εργασίας για παροχή εργασίας 
ή εκπαίδευση, κάτι που απαγορεύεται 
από τον νόμο. «Ζητήθηκε 
από το νοσοκομείο χειρίστρια 
του Ακτινολογικού Τμήματος 
να προσέλθει στον χώρο εργασίας 
για δήθεν εκπαίδευση στον καινούργιο 
αξονικό τομογράφο. Από καταγγελία 
συναδέλφων προς το σωματείο 
προκύπτει ότι λόγω απουσίας του 
χειριστή του αξονικού η συγκεκριμένη 
χειρίστρια προσέφερε εργασία 
στο τμήμα του αξονικού τομογράφου. 
Είτε με τον έναν είτε με τον άλλο τρόπο 
υπάρχει παρανομία, διότι η χειρίστρια 
είναι σε αναστολή εργασίας» 
καταγγέλλει το σωματείο 
σε ανακοίνωσή του, την οποία 
επανακοινοποίησε η ΠΟΕΔΗΝ.
Προηγουμένως, ο ίδιος διοικητής 
καθαίρεσε από τα καθήκοντα 
προϊστάμενη τμήματος νοσηλευτικής 
υπηρεσίας επειδή ήταν ανεμβολίαστη, 
όπως λένε οι εργαζόμενοι. «Η διοίκηση 
δεν μπορεί να λειτουργεί με διαφορετικά 
μέτρα σε υπαλλήλους του νοσοκομείου 
που βρίσκονται σε αναστολή 
προ καλώ ντας εντάσεις και διχασμό.
Στο παρελθόν προϊστάμενη 
νοσηλευτικού τμήματος λόγω 
μη εμβολιασμού καθαιρέθηκεαηό 
τη θέση του προϊσταμένου με μεγάλη 
ευκολία χωρίς να προκύπτει αδίκημα, 
ενώ υπήρχε βεβαίωση νόσησης από 
τον ΕΟΔΥ που γνωμοδοτούσε αρνητικά 
για τον εμβολιασμό της» υπογραμμίζουν 
οι εργαζόμενοι του νοσοκομείου.
Τέλος, ξεκαθαρίζουν όχι το σωματείο 
δεν φέρεται κατά εργαζομένων 
αλλά κατά της διοίκησης και ζητά τη 
νομιμότητα. «Άλλωστε η θέση μας περί 
αναστολών είναι αντίθετη και ζητούμε 
την επιστροφή όλων των συναδέλφων 
διότι είναι απαραίτητοι για το σύστημα 
Υγείας» καταλήγουν οι εργαζόμενοι.

Ανιώνης Ραυτόπουλος
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1  Χαλκιδική Καταγγελία για επιστροφή
ανεμβολίαστης εργαζόμενης στο Νοσοκομείο

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

12-10-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

350.53 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Χαλκιδική: 
Καταγγελία 
για επιστροφή 
ανεμβολίαστης 
εργαζόμενης 
στο Νοσοκομείο
Τι αναφέρει στην καταγγελία 
του το Σωματείο Εργαζομένων 
του Νοσοκομείου

I Χαλκιδική: Καταγγελία για επιστροφή 
ανεμβολίαστης εργαζόμενης στο Νοσοκομείο
Τι αναφέρει στην καταγγελία του το Σωματείο Εργαζομένων 
του Νοσοκομείου

Σε καταγγελία της διοίκησης του Νοσο
κομείου Πολυγύρου Χαλκιδικής προχώρη
σε η Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομέ
νων στα Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕ- 
ΔΕΓΝ), επειδή κάλεσε για εκπαίδευση στο 
νέο μηχάνημα αξονικού τομογράφου ανεμ- 
βολίαστη χειρίστρια ακτινολογικών μηχα
νημάτων.

Όπως αναφέρει η ΠΟΕΔΕΓΝ, «το Σωμα
τείο Εργαζομένων του Γ.Ν. Χαλκιδικής κα
ταγγέλλει ότι ο Διοικητής του Νοσοκομεί
ου, την Τρίτη 04/10/2022 κάλεσε ανεμβο- 
λίαστη χειρίστρια Ακτινολόγο που βρίσκε
ται σε αναστολή εργασίας, για παροχή ερ
γασίας ή εκπαίδευση κάτι που απαγορεύε
ται από τον Νόμο.

Ο ίδιος Διοικητής καθαίρεσε από τα κα
θήκοντα Προϊσταμένη τμήματος Νοσηλευ
τικής Υπηρεσίας επειδή ήταν ανεμβολία- 
στη.

Φαίνεται ότι ο Διοικητής αίρει το μέτρο 
των αναστολών πριν το Υπουργείο Υγεί
ας.»

Αναλυτικά η καταγγελία του Σωματείου 
Εργαζομένων:

«Καταγγέλλουμε την Διοίκηση του Γε
νικού Νοσοκομείου Χαλκιδικής για το εξής 
παράπτωμα: Την Τρίτη 04/09/2022 ζητήθη
κε από το Νοσοκομείο χειρίστρια του ακτι
νολογικού τμήματος να προσέλθει στον 
χώρο εργασίας για δήθεν εκπαίδευση στον 
καινούργιο αξονικό τομογράφο. Από κα
ταγγελία συναδέλφων προς το Σωματείο 
προκύπτει ότι λόγω απουσίας του χειριστή 
του αξονικού η συγκεκριμένη χειρίστρια 
προσέφερε εργασία στο τμήμα του αξονι
κού τομογράφου. Είτε με τον ένα τρόπο εί
τε με τον άλλο υπάρχει παρανομία διότι η 
χειρίστρια είναι σε αναστολή Εργασίας.

Η διοίκηση δεν μπορεί να λειτουργεί με 
διαφορετικά μέτρα σε υπαλλήλους του νο
σοκομείου που βρίσκονται σε αναστολή 
προκαλώντας εντάσεις και διχασμό.

Ζητούμε να πράξετε τα δέοντα.
Σας είναι γνωστό πως στο παρελθόν 

προϊσταμένη νοσηλευτικού τμήματος λόγω

μη εμβολιασμού καθαιρέθηκε από τη θέση 
του προϊστάμενου με μεγάλη ευκολία χω
ρίς να προκύπτει αδίκημα, ενώ υπήρχε βε
βαίωση νόσησης από τον ΕΟΔΥ που γνω- 
μοδοτούσε αρνητικά για τον εμβολιασμό 
της.

Επισημαίνουμε ότι το Σωματείο δεν φέ
ρεται κατά εργαζομένων αλλά κατά της Δι
οίκησης και ζητά τη νομιμότητα, άλλωστε 
η θέση μας περί αναστολών είναι αντίθετη 
και ζητούμε την επιστροφή όλων των συ
ναδέλφων διότι είναι απαραίτητοι για το 
σύστημα Υγείας».

Σημειώνεται πως σε απάντησή του ο δι
οικητής της 4ης Υγειονομικής Περιφέρειας 
(ΥΠΕ), Δημήτρης Τσαλικάκης, υποστηρί
ζει μιλώντας στο ethnos.gr ότι δεν υφίστα- 
ται καμία παρανομία, αφού η ανεμβολία- 
στη χειρίστρια ακτινολογικών μηχανημά
των δεν εργάστηκε, αλλά κλήθηκε για πε
ρίπου μίας ώρας εκπαίδευση στο νέο αξο
νικό τομογράφο.

typosthes.gr
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